



Climara阳光房遮阳篷和露台屋顶

Climara conservatory awnings and patio roof



Der SonnenLichtManager



创造你的私人起居室 Create your personal living room



您想要全年到户外享受的自然风景吗？

使用望瑞门阳光房遮阳篷，您可以随时感觉良好并避免阳光照射。根据您的要求，无论是经典阳光房，还是有大型玻璃顶面或露台屋顶的个性化建筑解决方案，我们都将提供最佳的遮阳、视觉隐私和眩光控制。不同的设计、颜色和多种选配功能可以使您的阳光房变成一片乐土。

Do you want to get outside and enjoy view of nature throughout the year? With WAREMA conservatory awning, you can always feel well and protected from the sun. Depending on your requirements, we offer optimal sun shading, visual privacy and glare control – whether it be for classic conservatories, individual architectural solutions with large glass surfaces or patio roofs. Design variants, colours and many accessories can make your conservatory turn into oasis.



LED照明

LED灯条或嵌入式的解决方案

LED lighting

LED stripe light rail or integrated solution



营造休闲和舒适的: 阳光房遮阳篷

玻璃的热传导在夏天会让阳光房变得温度过高。使用阳光房顶面遮阳篷, 您可以在很大程度上控制和减少这种影响。即使外面阳光灼烧, 您也可以享受宜人的气候, 保证舒适的温度。

Relaxation and comfort included: Conservatory awnings

Glass extensions in particular tend to heat up excessively in the summer. With conservatory awnings you can control and curtail this effect to a large extent. You enjoy a pleasant climate, even if the sun is scorching outside. Good climate is guaranteed.





Photo: Solarlux

宜人的:

露台屋顶的Climara顶面遮阳篷

Solarlux和望瑞门的合作: 一体化的露台屋顶+遮阳系统。无缝露台屋顶和遮阳系统。最高标准的舒适性和保护。

Pleasant: Climara conservatory awnings for patio roofs

Cooperation by Solarlux and WAREMA: Patio roof + sun shading system from one source. Seamless patio roof and sun shading system. Comfort and protection of the highest standards.

纱窗和花粉防护

凭借巧妙的纱窗和花粉防护解决方案, 不论在何时, 您都可以享受愉快的夏季。无论是门框还是窗框, 固定或可移动的, 或为您的宠物开个小门—不论是外观还是功能, 您都可以找到符合您需求、适合您家庭的想法。

Insect screens and pollen protection

With clever insect screen and pollen protection solutions you can also enjoy the pleasant summer all the time. Whether door or window frames, fixed or variable, or with an opening for your pet – find the idea that matches your needs and your home in its look and function.



WMS-望瑞门移动系统

- 无线遥控器
- 使用手持式、壁挂式遥控器或智能手机即可轻松操作

WMS – WAREMA Mobile System

- Radio remote control
- Easy operation with handheld, wall-mounted transmitter or smartphone



优雅与功能的结合: 窗户立面的遮阳

你喜欢令人印象深刻的功能性建筑吗? 我们的户外百叶帘可随时调节叶片角度, 为您打造阳光房内的完美光线环境。对户外高抗风性拉链卷帘您可能也倍感兴趣。

Elegance meets function: Sun protection for window surfaces

Do you love impressive, functional architecture? Our exterior blinds with adjustable slats are good for perfect light ambience in your conservatory. Wind-stable window awnings with ZIP guidance might interest you as well.





个性化: Climara阳光房遮阳篷能 满足各种要求

阳光房的大玻璃顶面需要特殊的遮阳方式。高品质遮阳篷面料不仅能提供令人满意的遮阳效果, 由于多种颜色可选, 它们也是有明显效果的设计元素。

Stylish: Climara conservatory awnings for every requirement

The large glass surfaces of a conservatory require special shading from the sun. The high-grade awning fabrics not only provide pleasant shading, but they are also design elements with widely observable effects thanks to their various colour options.

帷幔卷帘和WMS传感器技术

- 电池供电的帷幔卷帘
- 壁挂式遥控器或通过智能手机
- WMS传感器自动测量强风、日照和降雨量

Valance roller blind and WMS sensor technology

- Battery operated valance roller blind
- Wall-mounted transmitter or via smartphone
- Automatic measurement of WMS sensor from high wind, sun, rainfall



吸引人的设计

无缝盖板、细长的securdrive®导轨。导轨系统可保护织物和栏杆之间的灯带并提供全面积遮阳以及出色的织物张力。

Attractive design

Discreet cover panel, slender securdrive® guide rails. The guidance system prevents light gaps between the fabric and rail and delivers full-area shading together with outstanding fabric tension.



Climara阳光房无缝遮阳篷W20

由于其平坦、紧凑的设计，这款遮阳篷非常适合用在阳光房、露台和庭院的设计，以抵御高温日晒和太阳辐射。遮阳篷由连接在织物上的弹簧钢带与轨道连接而成。即使在强风中，您的遮阳篷也能通过securdrive®提供可靠的遮阳效果。无论securdrive®用于调光或眩光控制、直线或弯曲导轨，还是用于外部或内部安装-其优势是全面的。

Conservatory awning Climara W20 seamless sun shading

Thanks to its flat, compact design this awning fits in perfectly with conservatories, patio roofs and pergola designs to deliver protection against heat and solar radiation. The awning is guided in the rail by a spring steel strip that is directly attached to the awning fabric. Even in high winds, your awning provides reliable sun shading thanks to securdrive®. Whether securdrive® is used for dimming or glare control, with straight or curved guide rails, or for external or internal installation – its advantages are substantial across the board.

最大宽度
Max. width
6000毫米 mm

最大伸展度
Max. projection
4000毫米 mm

最大面积
Max. area
24平方米 m²





卓越的品质“德国制造”

望瑞门是一家创立于1955年的家族企业，在欧洲和亚洲拥有4,400多名员工，是遮阳行业的国际领先制造商，提供全系列的遮阳技术解决方案，以及多样化的控制系统。

Outstanding quality "Made in Germany"

WAREMA, a family owned-company was founded in 1955, and consists of 4,400 employees in Europe and Asia.

WAREMA is the European market leader for technical sun shading products, as well as control systems.

望瑞门遮阳系统设备（上海）有限公司

上海市青浦工业园区久业路123号1号厂房 201799

WAREMA Sun Shading Systems (Shanghai) Co., Ltd.

Bldg. 1, No. 123, Jiu Ye Road, 201799 Shanghai Qingpu Industrial Zone, P.R. China

电话 Tel: +86 21 59869288

info@warema.cn www.warema.cn



2020/05/22/12.2019